
東華三院馬振玉紀念中學 

活動通告 073/22-23 

「家長正向管教工作坊」 

 

敬啟者： 

 

為加強家長對子女的了解，建立正向親子關係，本校特意舉辦「家長正向管教工作坊」。內容包括

青少年發展、情緒管理及管教技巧等。誠邀  貴家長參與這個具教育意義、又可增進親子溝通關係之工

作坊。工作坊詳情如下： 

 

 

請於二月十七日(星期五)或以前將已填妥之回條逕交班主任或簽妥電子通告，以便統籌辦理。如有

任何疑問，請致電 2443 9333與學校社工郭文芳姑娘聯絡。  

 

此致 

貴家長  

東華三院馬振玉紀念中學校長 
 
 
 
 
 

_________________________ 謹啟 

（陳妙霞） 

二零二三年二月九日         

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

              東華三院馬振玉紀念中學                        班號:       

活動通告 073/22-23 

「家長正向管教工作坊」 

 

敬覆者：本人為          班學生                   之家長，已知悉上述家長工作坊事宜，並 

     

   將參加上述家長工作坊，共 ________ 人參加。 

  未克參與上述活動。 

 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

家長簽署：____________________ 

家長姓名：____________________ 

二零二三年     月     日 

簽妥之回條請交回郭文芳姑娘 

日 期 ： 三月三日、十七日及三十一日 (星期五)  

時 間  ： 下午 2:15至下午 3:45  

地 點 ： 學校禮堂 

對 象 ： 中一至中六級家長 

名 額 ： 20名（如人數過多，將抽籤決定） 

講 者  ： 萬家偉先生 (督導主任(東華三院學生輔導服務)) 

費           用 ： 全免 (學校贊助所有費用) 

備 註 ： 出席所有課堂的家長將獲發證書乙份 



 
TWGHs C.Y. Ma Memorial College  

Activity Circular 073/22-23 
Positive Parenting Workshop 

 
  

9th February 2023 
 
 

Dear Parents 
 
 
 

To enhance the understanding of teenagers and promote a positive parent-children relationship, the school is 
going to organise a “Positive Parenting Workshop” for parents. You are cordially invited to take part in this 
educational and bonding-building event to enhance the relationship of your family. The details of the workshop 
are as follows: 
 
 
 

Date  : March 3, 17, 31 (Friday) 

Time : 2:15pm – 3:45pm  

Venue : School Hall 

Target audience : Parents from S1 to S6 

Number of participants : 20 

Speaker : Mr. MAN Ka-wai Patrick (Supervisor, Student Counselling Services, TWGHs) 

Fee : Free of charge (The workshop will be fully sponsored by the school.) 

Remarks : 
Parents who attend all the sessions will be presented a certificate of 
participation.  

 
 

Please return the signed reply slip or sign the e-reply slip by 17th February 2023 (Friday). Please feel free to 
contact the social worker, Ms. Kwok Man Fong, on 2443 9333 if you have any questions.  
 

 
Yours sincerely 
 
 
 
Chan Miu Ha  
Principal  
 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 
 


